

陳麗雲教授 (任期至二零零七年四月三十日止)

陳麗雲教授為香港大學思源基金健康及社會工作學教授、行為健康教研中心總監及社會工作及社會行政學系教授。於出任大學教席前，曾為香港基督教女青年會的社區工作者。陳教授是香港大學城市規劃及環境管理研究中心的研究員，曾發表大量關於城市環境及社區發展的著作。陳教授為香港大學香港賽馬會防止自殺研究中心副總監，亦參與多個慈善團體的工作，包括香港復康會、善寧會及香港癌症基金會。此外，陳教授亦為策略發展委員會行政委員會委員。

Professor Cecilia Chan Lai-wan, JP (up to 30 April 2007)

Professor Chan is Si Yuan Professor in Health and Social Work, Director of Centre on Behavioral Health, and Professor of the Department of Social Work and Social Administration of the University of Hong Kong. She worked as a community worker for the Hong Kong YWCA before joining the University as a teaching staff. As a Fellow of the Centre of Urban Planning and Environmental Management of the University of Hong Kong, Professor Chan has published extensively on urban environment and community development. Professor Chan is also Associate Director of the Hong Kong Jockey Club Centre for Suicide Research and Prevention of the University of Hong Kong. Professor Chan serves a number of charitable organisations including the Hong Kong Society for Rehabilitation, the Society for the Promotion of Hospice Care and the Hong Kong Cancer Fund. Professor Chan is also a member of the Executive Committee of the Commission on Strategic Development.

周賢明先生

周賢明先生於二零零四年五月一日獲委任為市區重建局董事會成員。周先生為香港基督教播道會聯會社會服務辦事處總主任，其他公職包括西貢區議會副主席，市政服務上訴委員會委員，社區體育事務委員會委員，圖書館委員會成員，醫院管理局九龍區域諮詢委員會委員等。

Mr Francis CHAU Yin-ming, MH

Mr. Chau was appointed as a Board Member of the Urban Renewal Authority on 1 May 2004. He is the Chief Supervisor of the Social Service Office of The Association of Evangelical Free Churches of Hong Kong. He is the Vice Chairman of Sai Kung District Council, a member of the Municipal Services Appeal Board, the Community Sports Committee, the Committee on Libraries and the Regional Advisory Committee (Kowloon) of the Hospital Authority.

何佩然教授 (任期由二零零七年五月一日起)

香港中文大學學士(主修歷史)，法國巴黎大學碩士、博士。留法期間致力研究群體生平學及社會史，曾出任經濟合作與發展組織(OECD)研究顧問，專注中國經濟特區、科技發展政策及中國現代化等課題研究。現任教於中大歷史系；近期研究興趣為近代香港的都市化，著作以香港及近代中國社會經濟史為主。

Professor Ho Pui-yin (from 1 May 2007)

A graduate of the Chinese University of Hong Kong with a history major, obtained her Maîtrise and Doctoral degrees in Paris. Her postgraduate research emphases were on prosopography study and social history. She previously worked at the Organization for Economic Co-operation and Development (OECD) in Paris as a research consultant and developed an interest in China's special economic zones, the science and technology development policies and modernization in China. She is now teaching in the History Department at the Chinese University of Hong Kong. Her current researches are mainly on urbanization of modern Hong Kong. She published numerous books and articles on Hong Kong and social and economic history of modern China.